

Supreme



Publication 1
Graphic & Web Design
John Abbott College
Deisgn Catalogue by Nathaniel Cozier-Weismuller



FALL / WINTER 2018

Bone Varsity Jacket
S/S Pocket Tee
Overalls



FALL / WINTER 2018

Dog Taped Seam Jacket
Split Crewneck
Split Sweatpant



FALL / WINTER 2018

Casino Down Jacket
Hooded Jaquard Flannel Shirt
Warm Up Pant

FALL / WINTER 2018

Corduroy Patchwork
Denim Jacket
Warm Up Pant



FALL / WINTER 2018

Diamond Faux Fur Jacket
World Famous Crewneck
Warm Up Pant



FALL / WINTER 2018

Dragon Work Jacket
S/S Pocket Tee
Dragon Work Pant



FALL / WINTER 2018

Wool Trench Coat
Script Hooded Sweatshirt
Nylon Plaid Track Pant



FALL / WINTER 2018

The Killer M-65
Nylon Plaid Track Pant



Supreme



Supreme: Fall / Winter 2018 *Nathaniel Cozier: 7,99\$*

La nouvelle saison suprême de New York à l'automne / hiver 2018. Tous les articles mentionnés ci-dessus seront publiés ce jeudi prochain dans notre magasin de Brooklyn qui ouvrira ses portes à 11 heures. Tous les vêtements ont été fabriqués au Canada et coûteront entre 34 \$ et 358 \$. Viens faire la queue avant que les portes ne s'ouvrent parce que tout va se vendre! Nous suggérons de venir environ une heure avant l'ouverture afin que vous vous assuriez une place.

Bonne chance!

-Suprême

Supreme: Fall / Winter 2018 *Nathaniel Cozier: \$7.99*

Here's Supreme New York's newest season for Fall / Winter 2018. All mentioned pieces above will be releasing this upcoming thursday at our Brooklyn store opening at 11 am. All Clothing pieces were made in Canada and will be priced between \$34 - \$358. Come line up before doors open because stuff will sell out! We suggest coming about an hour before we open so you guarantee yourself a spot. Best of luck!
-Supreme